

Mr. Sié KAM, Ingénieur électricien, Chef de la Division Clientèle et Marché, Système d'Echanges d'Energie Electrique Ouest Africain (EEEOA)

M. Kam a plus de vingt-deux ans d'expérience dans le secteur de l'électricité. Il est titulaire d'une licence en physique et chimie de l'Université de Ouagadougou - Burkina Faso, et d'un Master en électricité de l'Institut Supérieur Privé de Technologie - Burkina Faso.

Il a travaillé à la Société Nationale d'Electricité du Burkina Faso (SONABEL) depuis 2000 et a occupé successivement des postes au Centre National de Conduite (CNC) en tant qu'opérateur système, statisticien, analyste d'incidents, responsable de l'exploitation du Centre Régional de Conduite (Ouagadougou) et responsable de l'exploitation du Centre National de Conduite.

M. Kam a rejoint l'EEEOA en 2014 en tant qu'ingénieur d'exploitation du système et il participe pleinement à la mise en œuvre du Centre d'Information et de Coordination (CIC), qui est l'Opérateur du Système et du Marché Régional. Il a travaillé en tant que Opérateur de Marché pour l'opérationnalisation du Marché Régional de l'Electricité de la CEDEAO.

Il a été nommé Chef de la Division Clientèle et Marché en mars 2023.

Il est francophone et a des connaissances pratiques en anglais.

=====

Mr. Sié KAM, Electrical Engineer, Head Customer and Market Division, West African Power Pool (WAPP)

Mr. Kam has over twenty-two years of experience in the power sector. He holds a bachelor's degree in physics and chemistry from University of Ouagadougou – Burkina Faso, and Electrical Master degree from “Institut Supérieur Privé de Technologie - Burkina Faso”.

He has been working for the National Electricity Company of Bukina Faso (SONABEL) since 2000 and has held successive positions at the National Control Center (NCC) as System Operator, Statistician, Incident Analyst, Regional Control Center Operations Manager (Ouagadougou/Burkina Faso) and National Control Center Operations Manager.

Mr. Kam joined WAPP in 2014 as System Operator Engineer and he is participating fully in the implementation of the Information and Coordination Center (ICC), which is the Regional System and Market Operator. He is worked as Market Officer on the operationalization of ECOWAS Regional Electricity Market.

He has been appointed he has been appointed as Head Customer and Market Division in March 2023.

He is a native French speaker and has English working knowledge.